

## Lameco sets up house in Trappes

It supplies Airbus, Boeing and even the SNCF ... The world's leader in manufacturing laminated products, LAMECO, a company created in 1974, has taken up residence in the Pissaloup business park in Trappes, after long years on a site in the Buc industrial zone. The company, present in the United States, Asia, the Middle East and Africa, has decided to set up its headquarters on a new 3,500 m<sup>2</sup> site with its 20 or so existing employees and the 5 new recruits on the programme.

Lameco has never stopped growing since the day it was born. Today, it has thousands of customers throughout the world and is continuing this same strategy. With this in mind, it will be present at the Midest, the international subcontract market exhibition, to be held in Villepinte from November 15th to 18th, where it will be presenting its new products.

78 Yvelines

## Lameco prend ses quartiers à Trappes

► Elle fournit Airbus, Boeing ou encore la SNCF... Leader mondial de la fabrication de produits laminés, Lameco, société créée en 1974, prend ses quartiers dans la zone d'activités de Pissaloup à Trappes, après avoir occupé pendant de nombreuses années un site dans la zone industrielle de Buc. Sur 3 500 m<sup>2</sup>, cette entreprise, présente aux Etats-Unis, en Asie, au Moyen-Orient et en Afrique, a décidé d'y installer son siège social et sa vingtaine de salariés et prévoit cinq nouvelles embauches. Depuis sa création, Lameco n'a eu de cesse de se développer. Elle compte à ce jour des milliers de clients à travers le monde et poursuit cette stratégie. Dans cette optique, elle sera présente au Midest, le marché international de la sous-traitance, qui se déroulera du 15 au 18 novembre à Villepinte, où elle présentera ses nouveaux produits.

V.B.